

THE SWORD AND THE SPIRIT

Pastor Stacie Wood

April 15-16, 2023

“Therefore put on the full armor of God, so that when the day of evil comes, you may be able to stand your ground, and after you have done everything, to stand. Stand firm then, with the belt of truth buckled around your waist, with the breastplate of righteousness in place, and with your feet fitted with the readiness that comes from the gospel of peace. In addition to all this, take up the shield of faith, with which you can extinguish all the flaming arrows of the evil one. Take the helmet of salvation and the sword of the Spirit, which is the word of God.”
Ephesians 6:13-17 (NIV)

**WE WILL BE A CHURCH THAT IS _____
TO THE WORD OF GOD**

_____ **Matters**

“There is a way that seems right to a man, but in the end it leads to death.”
Proverbs 14:12 (NIV)

“Small is the gate and narrow the road that leads to life, and only a few find it.”
Matthew 7:14 (NIV)

_____ **Matters**

“You will have the Holy Spirit’s anointing to the degree that you honor what the Holy Spirit wrote.”
RT Kendall

**WE WILL BE A CHURCH _____ ON
THE SPIRIT OF GOD**

“For the word of God is alive and active. Sharper than any double-edged sword, it penetrates even to dividing soul and spirit, joints and marrow; it judges the thoughts and attitudes of the heart.”
Hebrews 4:12 (NIV)

“The Spirit of the Lord rushed upon David from that day forward.” 1 Samuel 16:13b (NIV)

“But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth.”
Acts 1:8 (NIV)

“When the day of Pentecost came, they were all together in one place. Suddenly a sound like the blowing of a violent wind came from heaven and filled the whole house where they were sitting. They saw what seemed to be tongues of fire that separated and came to rest on each of them. All of them were filled with the Holy Spirit and began to speak in other tongues as the Spirit enabled them.”
Acts 2:1-4 (NIV)

CHALLENGE: PRIORITIZE TIME

TO _____ EVERY DAY

“In the last days, God says, I will pour out my Spirit on all people. Your sons and daughters will prophesy, your young men will see visions, your old men will dream dreams.”
Acts 2:17 (NIV)

“There will be terrible times in the last days. People will be lovers of themselves, lovers of money, boastful, proud, abusive, disobedient to their parents, ungrateful, unholy, without love, unforgiving, slanderous, without self-control, brutal, not lovers of the good, treacherous, rash, conceited, lovers of pleasure rather than lovers of God— having a form of godliness but denying its power.”
2 Timothy 3:1-5a (NIV)

寶劍與聖靈

胡黛思牧師

2023年4月15-16日

「因此，你們要穿戴上帝的全副盔甲，好在邪惡的世代抵擋敵人；這樣，直到爭戰完結你們還能夠站立得穩。你們要在自己的立場上站穩，束上真理的腰帶，披上上帝公義的護胸甲，把從福音而來的和平，當作能使你們預備周全的鞋子穿上。此外，你們還要舉起信心的盾牌，抵擋魔鬼射來的火箭，並要把救恩當作頭盔戴上，還要握住聖靈的劍，就是上帝的話語。」 以弗所書 6:13-17 (新普及譯本)

我們將成為一間_____上帝之道的教會

「_____」很重要

「有一條路人以為正，至終成為死亡之路。」 箴言 14:12 (和合本)

「引到永生，那門是窄的，路是小的，找着的人也少。」 馬太福音 7:14 (和合本)

「_____」很重要

「你領受聖靈膏抹的程度，取決於你尊崇聖靈所寫的程度」 柯恩德

我們將成為一間_____上帝之靈的教會

「神的道是活潑的，是有功效的，比一切兩刃的劍更快，甚至魂與靈、骨節與骨髓，都能刺入、剖開，連心中的思念和主意都能辨明。」 希伯來書 4:12 (和合本)

「從那天起，耶和華的靈降在大衛身上。」 撒母耳記上 16:13 (當代福音)

「但聖靈降臨在你們身上，你們就必得着能力；並要在耶路撒冷、猶太全地和撒馬利亞，直到地極，作我的見證。」 使徒行傳 1:8 (和合本)

「五旬節到了，門徒都聚集在一處。忽然，從天上有響聲下來，好像一陣大風吹過，充滿了他們所坐的屋子；又有舌頭如火焰顯現出來，分開落在他們各人頭上。他們就都被聖靈充滿，按着聖靈所賜的口才說起別國的話來。」 使徒行傳 2:1-4 (和合本)

挑戰：每天優先花時間_____

「神說：在末後的日子，我要將我的靈澆灌凡有血氣的。你們的兒女要說預言；你們的少年人要見異象；老年人要做異夢。」 使徒行傳 2:17 (和合本)

「你應當知道，末後的日子必有艱難的時期來到。那時，人會專愛自己、貪愛錢財、自誇、高傲、褻瀆、悖逆父母、忘恩負義、不聖潔、沒有親情、不肯和解、惡言中傷、不能自律、橫蠻凶暴、不愛良善、賣主賣友、容易衝動、傲慢自大、愛享樂過於愛神，有敬虔的形式，卻否定敬虔的能力；這些人你應當避開。」 提摩太後書 3:1-5 (新譯本)